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Besvarelse af spørgsmål 16 alm. del stillet af udvalget den 25. oktober 

2015 efter ønske fra Kaare Dybvad  (S). 

 

Spørgsmål:  

Mener ministeren, at det er rimeligt, at modtagere at LAG-midler skal 

vente seks måneder eller mere på at få udbetalt et allerede bevilget støtte-

beløb, således som det er tilfældet i forbindelse med Borgerforeningen 

Orøs forsamlingshus, hvor man har oparbejdet en betydelig rentegæld 

som følge af de meget sene udbetalinger?  

 

Svar: 

Nej, det er ikke rimeligt. 

 

Sagsbehandlingstiderne på LAG-støtteordningerne har gennem de senere 

år været en velkendt udfordring, som jeg ser med stor alvor på.  

 

Siden Erhvervs- og Vækstministeriet overtog ansvaret for området i 

sommeren 2015, er der derfor iværksat en målrettet indsats for at ned-

bringe sagsbehandlingstiden og forenkle administrationen på området. 

 

Klarere regler og sagsgange skal bidrage til at det fremover vil være en-

kelt at søge tilskud til projekter gennem de lokale aktionsgrupper.   

 

Jeg har fået oplyst af Erhvervsstyrelsen, at den omtalte sag med Orøs 

forsamlingshus nu er færdigbehandlet, og pengene udbetalt til projekthol-

der.   
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